

Ajuntament de Burjassot

Informació pública de l'Acord de 19 de febrer de 2015, del Ple, sobre aprovació definitiva del pla acústic municipal.
[2015/2690]

El Ple d'este Ajuntament, en sessió realitzada el dia 19 de febrer de 2015, va adoptar, entre altres, l'acord següent:

«Urbanisme i medi ambient. Aprovació definitiva del pla acústic del terme municipal de Burjassot. Sol·licitud d'informe a la conselleria. Expedient: 000003/2013-03.11.03.

Vista la proposta del delegat de l'àrea que a continuació es transcriu:

Vist l'expedient tramitat relatiu al pla acústic del terme municipal de Burjassot redactat per Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL.

Atés que per Acord del Ple d'esta corporació de 25 de novembre de 2013, pel qual es va resoldre sotmetre a informació el pla acústic del terme municipal de Burjassot redactat per Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL.

Atés que el Ple, en sessió realitzada el 27 de maig de 2014, va resoldre les alegacions presentades durant el període d'informació pública, així com remetre el projecte del pla acústic municipal a la Conselleria d'Infraestructures, Territori i Medi Ambient a fi que emetera l'informe preceptiu previ a l'aprovació definitiva.

I vist l'informe emés per la Direcció General de Qualitat Ambiental de la Conselleria d'Infraestructures, Territori i Medi Ambient rebut el 13 d'agost de 2014. Per tot això, el regidor que subscriu eleva al Ple la següent proposta d'acord:

Primer. Aprovar definitivament el pla acústic municipal redactat per Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL.

Segon. Requerir a Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL, l'elaboració d'un document de síntesi que continga, com a mínim, els croquis del mapa acústic i el resum de les mesures adoptades en el programa d'actuació, a fi de la seua remissió a la indicada conselleria en el termini màxim d'un mes des de l'adopció d'este acord.

Tercer. Publicar este acord en el *Bulletí Oficial de la Província de València* i en el *Diari Oficial de la Comunitat Valenciana*.

Cosa que es fa pública perquè se'n prenga coneixement.

Burjassot, 24 de març de 2015.– L'alcalde: Rafael García García.

Ayuntamiento de Burjassot

Información pública del Acuerdo de 19 de febrero de 2015, del Pleno, sobre aprobación definitiva del plan acústico municipal. [2015/2690]

El Pleno de este Ayuntamiento, en sesión celebrada el día 19 de febrero de 2015, adoptó, entre otros, el siguiente acuerdo:

«Urbanismo y medio ambiente. Aprobación definitiva del plan acústico del término municipal de Burjassot. Solicitud de informe a la conselleria. Expediente: 000003/2013-03.11.03.

Vista la propuesta del delegado del área que a continuación se transcribe:

Visto el expediente tramitado relativo al plan acústico del término municipal de Burjassot redactado por Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL.

Resultando que por Acuerdo del Pleno de esta corporación de 25 de noviembre de 2013, por el que se resolvió someter a información el plan acústico del término municipal de Burjassot redactado por Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL.

Resultando que el Pleno, en sesión celebrada el 27 de mayo de 2014, resolvió las alegaciones presentadas durante el periodo de información pública, así como remitir el proyecto del plan acústico municipal a la Conselleria de Infraestructuras, Territorio y Medio Ambiente al objeto de que emitiera el informe preceptivo previo a la aprobación definitiva.

Y visto el informe emitido por la Dirección General de Calidad Ambiental de la Conselleria de Infraestructuras, Territorio y Medio Ambiente recibido el 13 de agosto de 2014. Por todo ello, el concejal que suscribe eleva al Pleno la siguiente propuesta de acuerdo:

Primero. Aprobar definitivamente el plan acústico municipal redactado por Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL.

Segundo. Requerir a Silens Servicios y Tecnología Acústica, SL la elaboración de un documento de síntesis que contenga, como mínimo, los croquis del mapa acústico y el resumen de las medidas adoptadas en el programa de actuación, al objeto de su remisión a la indicada conselleria en el plazo máximo de un mes desde la adopción de este acuerdo.

Tercero. Publicar este acuerdo en el *Boletín Oficial de la Provincia de Valencia* y en el *Diari Oficial de la Comunitat Valenciana*.

Lo que se hace público para general conocimiento.

Burjassot, 24 de marzo de 2015.– El alcalde: Rafael García García.